
Protokół z   XXI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 29  kwietnia 2016  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał zebranych, stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych, 

nieobecni radni to D. Mróz i K. Oszust, następnie przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczebności uczniów w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Zaklików. 

3. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 

Ad.2. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczebności uczniów w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Zaklików. Radny M. Balbier przypomniał, że sprawa liczebności klas była 

poruszana na poprzedniej sesji i Komisja Oświaty przygotowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

z 2005 roku. Radny J. Żelazny stwierdził, że po podjęciu tej uchwały w budżecie oświatowym 

zabraknie 210 tys. zł. Radna M. Drzewi zapytała, czy Komisja Oświaty zaplanowała, skąd będą 

pochodzić środki na ten cel. Przewodniczący Rady podkreślił, że łączenia  i podziału klas dokonuje 

dyrektor szkoły i uchwała daje mu taką możliwość. Radny D. Chmielewski podkreślił, że takie decyzje 

podejmowane są wspólnie z rodzicami. Zastępca Przewodniczącego Rady A. Sieczkoś zwrócił się do 

radnego J. Żelaznego o przedstawienie wyliczenia kosztów utrzymania klasy. Radny J. Żelazny 

stwierdził, że w Komisji Oświaty nie powinno być nauczycieli i wtedy komisja miałaby obiektywne 

spojrzenie na sprawy oświaty. Radny D. Chmielewski odpowiedział, że każdy powinien robić to, na 

czym się zna i sam źle czułby się na przykład w Komisji Rolnictwa. Radny J. Żelazny zapytał, ile 

zarabiają nauczyciele, Przewodniczący Rady przerwał dyskusję. Radny D. Chmielewski stwierdził, że 

najważniejsza jest podmiotowość rodziców i dzieci. Radny J. Żelazny zapytał, skąd wziąć pieniądze na 

utrzymanie klasy. Radny D. Chmielewski powiedział, że na odszkodowania dla byłej dyrektor ZS w 

Lipie można było znaleźć pieniądze, znajdą się więc i na klasę. 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 2 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 



Ad.9. 

Wobec braku dalszych pytań i wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady XXI Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 

 

 

 

 


